
Skolebestyrelsesmøde d. 1. april kl. 19.00 – 21.00 – Skypemøde  

Download skype inden møde  

 

Mødested: Skype ☺ 

Deltagere: Jane Kilgast Kristensen, Frank Konrad Thygesen, Catrine Grønberg Jensen, Jannie Elkær Bisgaard, Ane Toft, Torben B Kragelund,  Kirsten Vibjerg 

Hansen, Jeannette Bach Drastrup, Ulla Hald, Dorthe Bøgh, Christoffer Ertmann, Emma Linnemann Jørgensen/ Michaela Billbo,  Luise Løt Nørholt, 

Afbud 

 

  

Emne 

 

Hvad skal vi udrette 

 

Ansvarlig 

 

Tid 

 

Beslutning, hvem gør hvad og deadlines 

1 Indflyvning 

 

   19.00 – 

19.10 

 

2 Mødeleder  Kirsten -   

3 Valg af 

mødeleder for 

kommende 

møde 

  -  Frank 

4 Valg af 

næstformand 

•  Catrine 19.15 Frank er forslået og valgt  



5  

Skoleårets 

planlægning  

 

• Elevtal pr. 1/3 2020 

• Skoledagens 

tilrettelæggelse 

• Timefordelingsplanen 

• Fagfordeling – 

principper for 

fagfordelingen 

 

Kirsten  19.25 vi har på nuværende tidspunkt indskrevet over 500 elever på 

almenområdet og 53 elever i K klasserne – pr 1/8 2020 

skoledagen bliver forkortet  for indskoling, så der bliver dage, 

hvor eleverne får fri kl 13.00. Vi forventer at køreplaner 

tilpasset dette går igennem. Pauserne bliver forkortet så der er 

25 min i første pause og 40 min i middagspausen og 5 min 

inden sidste time. 

Vi følger uvm vejledende og bindende tal for fagene.  

Linjer i udskolingen bliver nedlagt – til fordel for de 

obligatoriske valgfag og madkundskab. Vi vil derfor være fælles  

udforskende på at udfordre den nye virkelighed. 

Der udtrykkes ønske fra bestyrelsen om, at udeskole 

opprioriteres både i indskoling og mellemtrin. I uge 27 vil der 

desuden blive zoomet ind på udeskoledidaktik. 

Princip for fagfordeling – godkendes. 

6 Skolelukning  • Hjemmeundervisning 

– 

forældreperspektivet.  

• Aflysninger og 

udsættelser 

 

Catrine og Kirsten  20.05 Lærerne har været super til opgaver og hjælp – men det har 

været hårdt at finde en god form i dagligdagen. google meet er 

et hit. Kammerater og lærere savnes.  

Skemarutiner – 6 timer dagligt – det kører ganske ok. De pløjer 

bøger – det er skønt.  

Alle giver udtryk for at det er hårdt. Men der er også en gave i 

at prøve at være så tæt med på sidelinjen. 

læsepartnere – er et hit. Men læreren mangler til hjælp og 

inspiration. Der er lagt op til meet møder efter påske. 

udskolingen fungerer godt – og eleverne er med på at arbejde 



med opgaver. Desuden er der respons og snak på meet med 

eleverne. Man kommer som lærer tættere på den enkelte 

elevs skriftlighed. Differentiering af opgaver i forhold til 

enkeltelever. instruktionsvideoer til eleverne. 

Gode indspark fra lærerne  - som også gør det sjovt at være 

elev. 

I ledelsen ser vi et super godt samarbejde mellem skole og 

hjem. 

Vilkår omkring nødpasning bliver gennemgået – både på 

skolen og centralt i kommunen. 

Vi afventer nærmere instrukser omkring tiden efter ferie. 

7  Den løbende kommunikation Kirsten  20.30 Der er blevet kommunikeret godt og relevant fra ledelsen – på 

de tilgængelige medier. 

Ligeledes fra personalet. 

Vi opfordrer til at Skolebestyrelsesmedlemmerne er spydspids i 

forhold til at give input om der mangler kommunikation 

En opgave er blevet sendt til alle – en opfordring til historisk 

dokumentation – som vi kan indsamle og vise bagefter – hvad 

vil det sige at være sammen, hver for sig. 

Der er så fin kommunikation – positiv og omsorgsfuld fra alle 

elever.  Vi forventer at I (elever) melder sig på banen og 

deltager og gør det de kan.  

8 Økonomisk 

overblik.  

 Kirsten / Ulla 20.40 Kort gennemgang og økonomioverblik. 

 

 



 9 Korte 

meddelelser og 

orientering fra 

• Formanden 

• Kontoret 

• Lærerne 

• Eleverne 

• Forældrerepræsentan

ter 

 

Alle 20.50 Dialogmøde 25/5 (kl 19.00) om kvalitetsrapporten – vi 

opfordrer til deltagelse – da politikerne gerne vil høre de 

forældrevalgte. 

nationale test: de bliver ikke gennemført i år. 

Trivselsmålingerne færdigøres når eleverne kommer retur. 

TRiLe er gennemført– og processen omkring resultater tages op 

så snart vi er tilbage. 

Arbejdtilsynet har været på besøg med fokus på psykisk 

arbejdsmiljø.  

Loppemarked og andre ting i foråret er aflyst – Alsangs 

arrangement flyttes til september. 

Skolefest bliver flyttet til efteråret 

Erasmusrejsen i juni er aflyst  

lejrskole 8. årgang flyttes til efterår. 

Udtræksfag for 9. klasser er gennemført i dag og resten 

gennemføres efter påske. 

Supergodt arrangement til Irland for Erasmus+ elever. 

Det er så fantastisk en oplevelse for eleverne. 

10 Punkter til 

kommende 

møder. 

  -  Kommende møde 14/4 aflyses og flyttes til et andet tidspunkt. 

 Max. I alt 120 

min 

  -   

 


